

Dato: onsdag den 4. marts 2026 kl. 18.00 på Arresøhus.
Mødt: Katrine, Stine, Anders, Michael, Andreas, Henrik, Lars F. & Lars H.
Afbud: Elith

1) Gennemgang af referatet fra sidste møde:

- Godkendt.

2) Meddelelser fra kassereren:

- Aktieudbytte for 2025 er udbetalt: 46.948,78 kr.
- Fitness har fået udbetalt de 15.000 kr. som de var blevet lovet, til senior-turen.

3) Ansøgninger:

- Multibanen: Vi sponserer hele gummiunderlaget til banen (ca. 200.000 kr.)
- Gymnastikafdelingen er kommet med en ekstraordinær ansøgning på en Airtrack opruller til 28.375,00 kr. - den støtter vi.

4) Loppemarked:

- Der er styr på kørslen, og div. lister er opdateret.
- d. 28 marts bliver gulvet lagt på i hallen, fodboldafdelingen stiller med hjælpere
- Ansøgning til kommunen om brugen af fodboldbanerne, Lars F. sender det til kommunen.
- Det kunne være en stor fordel hvis hver bod-formand kunne finde en "næstformand", så der er en naturlig afløser i tilfælde af afbud/pension.

5) Løppekørsel og sortering:

- Annonceringen må gerne starte en uge før, så vi starter d. 18 i stedet for d. 25 marts.
- Vi skal have fundet en ekstra telefonpasser, flere navne er i spil. Lars F. ringer og spørger.
- Vi skal have lavet nye sweatshirts og t-shirts til loppehenter og telt folkene. Katrine snakker med Jens W. Hansen, som har kontakt til Stark.

6) Udlejning (telte/møbler/pølsevogn):

- Vi venter spændt på udlejningslisten – Andreas snakker med Keld.
- Godkendelse af telte – Andreas snakker med Venus.

7) Øvrige aktiviteter/møder/punkter til drøftelse og/eller beslutning:

- Hjemmeside (loppemarkedet.net) skal ryddes op, så den kun omhandler loppemarkedet. Referater, rykkes til idrætsforeningens side, under vennerne.
- Info omkring udlejning af telt og pølsevognen, gøres mere synlig blandt andet på Facebook.
- Stine og Michael snakker sammen omkring Facebook og Instagram.
- Måske skal der laves en ny "frivillige" gruppe på facebook, hvor info kan deles med alle.
- Vi skal have lave skilte til fodboldbanen, hallen, koldhallen – Michael kommer med et designforslag.

8) Eventuelt:

- Æresmedlemmer, hvad skal der til?
- Fordelingsmøderne skal måske laves om til et ansøgningsmøde i oktober måned.
- Et formandsmøde, mellem afdelingerne, kunne være et muligt tiltag.

Næste møder:

13/4-26	Bestyrelsesmøde
4/5-26	Bestyrelsesmøde
1/6-26	Bestyrelsesmøde
10/8-26	Bestyrelsesmøde (en uge senere)
7/9-26	Bestyrelsesmøde
27/9-26	Loppemarked
5/10-26	Bestyrelsesmøde
30/10-26	Hjælperflæsk
2/11-26	Bestyrelsesmøde
?/11-26	Fordelingsmøde / ansøgningsmøde?
?/12-26	Julefrokost